
Bodočnost v
mehanizaciji

Pogovor z Vinkom Kuharjem, kmetom iz Dola

Dol je precej oddaljen od
mestnega centra, pa kljub te-
mu se precej Dolanov vsak
dan vozi v službo v Ljublja-
no, nekaj jih dela v tovarni
JUB v domačem kraju, pre-
cej pa jih je ostalo tudi na
kmetijah. Med njimi je tudi
Vinko Kuhar, ki pridno ob-
deluje tri hektar.ie zemlje, ki
so mu Se ostali. Ko je bila
arondacija( so mu namred od-
vzeli 4,5 ha ta mu v zameno
ponujali zemljo, k.i pa je od
vasi oddaljena približno de-
vet kilometrov — zato se je
raje odpovedal zemlji in se
odločil za denarno odSkodni-
no.

O delu na kmetiji je po-
vedal:

»Zemlje imam premalo, da
bi lahko saino z njo preživ-
ljal družino. Zato je žena v
službi v JUBU, pri delu na
kmetiji pa mi veliko poma-
ga tudi mama. Kmetijo
imam mehanizirano — kupil
sem namred traktor in ne-
kaj priključkov, tako da
lahko ob pomoči družine
sam obdelam vso zemljo.«

— Katere so vaše glavne
težave?

»Kot vse ljudi tudi mene
najbolj prdzadenejo stalne po-
dražitve — tako so se cene
umetoih gnojil, brez katerih
Si danes uspešnega kmetova-
nja sfcorajda ne moremo več
»anaisliti, v ladnjem času po-

dvojile. Tudi krmila so iz
dneva v dan dražja in zdaj
cene naših pridelkov niso več
v sorazmerju s cenairii, kl
jih plačujemo mi.

Moj glavni pridelek je mle-
ko, poleg tega pa gojim še
krampia: in nekaj povrtnkie
— mleko oddajamo zadrugd za
ostale pridelke pa imam že
kar stalne stranke iz mesta.«

— Kakšna pa.je bodočnost
kmetov v naSi obCini?

»Bodočnost kmetov je, prav
gotovo. Pri tem igra prav
gotovo najpomembnejšo vlo-
go mehanizacija, ki bo na
kmetije priklenila tudi ne-
katere mlajše ljudi, kl bi
sicer zaslužek raje poiskall
drugod. Delo luneta je nam-
reč izredno težko, saj ne ob-
sega le osem ur, ampak smb
na nogah od zgodnjega ju-
tra do večera, včasih pa tu-
di ponodi. Kmetje bi želeli
tudi strojno skupnost, saj
bi imeli le tako vsi zagotov-
ljeno možnost modemega
obdelovanja polj. Za ustano-
vitev strojne skupnostd pa na-
ša zadruga ni nič kaj navdu-
šena, saj se stroji zelo hitro
izrabijo . . .

— Kljub temu, da dela na
kmetiji ne zmanjka, pa ved-
no najdete tudi precej časa
za družbeno aktivnost. Tako
ste podpredsednlk krajevne
skupnosti, sodelujete pa tu-
di v drugib, organizaoijah.

Vinko Kuhar

»Na terenu je razmeroma
malo takrih, ld bi hoteli de-
lati v krajevni skupnosti in
ker mi kot občanu ni vse&-
no, kaj se dogaja pn nas.
sodelujem tudi v delu kra-
jevne skupnosti. Tam skup-
no rešujemo nekatere pro-
bleme, interese kmetijstva
Dolanov pa zastopamo tudi
pri občinski skupščini. Vr-
sto let sem bil tudi pred.
sednik TVD Partizan Dol,
zdaj pa sem aktiven le še
kot član. V Dolu imamo ra-
di predvsem smufianje in ker
so ravni tereni, smo se us-
merili na smučarske teke,
pozimi si namrefi laže utrga-
mo kako urico ali dve in jo
posvetimo športnemu življe-
nju. Prav v zadnjem času pa
nam zime rade ponagajajo,
zato je na naSih ravnih ce-
stah vse več kclesarjev —
športnih, seveda. Kljub sla-
bi ziml pa so naši športni-
ki-tekači dosegli nekaj lepih
uspehov v tej sezoni, prav
zdaj pa se pripravljamo tudi
za nastop na Trnovskem ma-
ratonskem smučarskem teku.


